



HAYMARKET EVENT PACKAGE INFO KIT

好吃禧市家庭和公司聚餐套餐

92 HAY STREET, SYDNEY, NSW 2000
WWW.HOJIAK.COM.AU/HAYMARKET/
EVENTS@HOJIAK.COM.AU

JAN 2025 VERSION

BEVERAGE PACKAGE 畅饮套餐

NON-ALCOHOLIC PACKAGE 无酒精畅饮

2HR \$25PP
3HR \$30PP
4HR \$35PP

SIGNATURE DRINKS 招牌甜饮

Teh Tarik
Teh Limau
Ice Bandung

NON-ALCOHOLIC BEER 无酒精啤酒

0.0% Beer

DELUXE PACKAGE 优选畅饮

2HR \$40PP
3HR \$50PP
4HR \$65PP

BEER 啤酒

Tiger
Asahi Super Dry

WINES 葡萄酒

House Sparkling
House White
House Shiraz

SIGNATURE PACKAGE 招牌畅饮

2HR \$65PP
3HR \$70PP
4HR \$90PP

BEER 啤酒

Tiger
Asahi Super Dry

WINES 葡萄酒

Signature Sparkling
Signature White
Signature Red

COCKTAILS 鸡尾酒

Tommy's Margarita
Aperol Spritz

*(All beverage packages are inclusive of
soft drinks and a selection of teas)*

(所有畅饮套餐已包括汽水和茶水的选择)

(For the drinks package, all guests must participate)

EVENT & FUNCTION MENU 聚餐套餐

\$50PP FEED ME

Pai Tee 派迪
Kiam Ah Nui Kay 金咸蛋鸡翅

Chicken Curry 咖喱鸡
Belachan Kangkung 马来盞通菜 (S)
Sambal Prawn 参巴大虾 (S)
Steamed Rice 白米饭

Pulut Hitam 椰奶黑糯米 (Warm)

\$75PP FEED ME

Kiam Ah Nui Squid 金咸蛋鱿鱼
Inchi Kabin 娘惹炸鸡
Chee Chong Fun 猪肠粉

Choay Tau Eu Barramundi
粤菜蒸盲曹
Beef Rendang 冷当咖喱牛 (S)
Belachan Kangkung 马来盞通菜 (S)
Sam Wong Dan 三王蛋
Steamed Rice 白米饭

Pulut Hitam 椰奶黑糯米 (Warm)

* *P= contain Pork* 包含猪肉; *S= contain Chilli* 包含辣椒

Terms & Conditions:

1. Minimum of 16 pax is required to order the feed me menu.
2. Menu is subject to change. Kindly contact us to confirm the menu.
3. On Sunday, only a 10% Sunday surcharge applies.
4. On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.
5. Please inform our staff of any food allergies or special dietary requirements. We try our best to cater to dietary requirements.
We do not guarantee any of our dishes to be 100% allergen free. Traces of allergen may be present in any of our dishes.

条款及条件：

1. 需要至少16位才能订购“Feed Me”菜单。
2. 菜单可能会有所变动。请联系我们确认菜单详情。
3. 周日将只收取10%的周日服务费。
4. 公共假日将只收取15%的公共假日服务费。
5. 请告知我们的工作人员任何食物过敏或特殊饮食要求。我们会尽力满足饮食要求。我们不保证我们的任何菜肴100%无过敏原。我们的任何菜肴中可能都含有过敏原的痕迹。

TASTING MENU 宴会菜单

\$85 PER HEAD

* Minimum 2 pax 至少2人起

HO JIAK TASTING MENU 招牌宴会菜单

Nasi Lemak In a Bite 迷你椰浆饭
Kiam Ah Nui Kay 金咸蛋鸡翅
Satay Chicken 鸡柳沙爹烤串

Sam Wong Dan 三王蛋
Ya Cniau Chye 椰浆菜 (S)
Kari Kay 咖喱鸡 (S)
Assam Nyonya Barramundi (S)
亚参娘惹盲曹
Pulut Hitam 椰奶黑糯米 (Warm)

\$75 PER HEAD

* Minimum 2 pax 至少2人起

VEGETARIAN TASTING MENU 素菜菜单

Pai Tee 派迪
Kiam Ah Nui Eggplant 金咸蛋茄子
Salad 沙拉

Sam Wong Dan 三王蛋
Ya Cniau Chye 椰浆菜 (S)
Tau Geh Char Ku Chai 炒豆芽韭菜
Garlic Kangkung 大蒜通菜
Pulut Hitam 椰奶黑糯米 (Warm)

* *P= contain Pork* 包含猪肉; *S= contain Chilli* 包含辣椒

Terms & Conditions:

1. Minimum of 16 pax is required to order the feed me menu.
2. Menu is subject to change. Kindly contact us to confirm the menu.
3. On Sunday, only a 10% Sunday surcharge applies.
4. On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.
5. Please inform our staff of any food allergies or special dietary requirements. We try our best to cater to dietary requirements. We do not guarantee any of our dishes to be 100% allergen free. Traces of allergen may be present in any of our dishes.

条款及条件：

1. 需要至少2位才能预定宴会菜单。
2. 菜单可能会有所变动。请联系我们确认菜单详情。
3. 周日将只收取10%的周日服务费。
4. 公共假日将只收取15%的公共假日服务费。
5. 请告知我们的工作人员任何食物过敏或特殊饮食要求。我们会尽力满足饮食要求。我们不保证我们的任何菜肴100%无过敏原。我们的任何菜肴中可能都含有过敏原的痕迹。



Ho Jiak Haymarket pays homage to the homestyle and streed food dishes that Head Chef Junda Khoo grew up cooking with his amah (late grandma) in the family kitchen.

Step into the dining hallway of Junda's Amah's house, exquisitely designed for a family feast.



Ho Jiak Haymarket向主厨Junda Khoo与他的祖母（已故的祖母）在家庭厨房中一起烹饪的家常菜和街头小吃致敬。

踏入Junda的外祖母家的饮食走廊，这里精心设计，适合家庭聚餐。

PRIVATE DINING ROOM 私人包间

VIP ROOM

Step back in time to a traditional Malaysian dining room on the second floor of Ho Jiak Haymarket.

Enjoy a sumptuous feast with family and friends in this classic, relax setting, unique to Ho Jiak Haymarket

Capacity: maximum 12 pax 座位容量为12人

Minimum Spending (2 hours) 最低消费 - 2小时:

Mon - Wed: \$500 (Lunch - from 11.30am);

Mon - Wed: \$500 (Dinner - 5pm or 7.30pm)

Thu - Sun: \$800 (Lunch - from 11.30am);

Thu - Sun: \$800 (Dinner - 5pm or 7.30pm)

Terms & Conditions:

- All bookings are made in 2-hour sitting per slot. 10% service charge will be added to the total bill for every additional hour if booking exceeds 2 hours dining time limit.
- A pre-payment (minimum spending) is required to secure the booking.
- Group of 16 and above are required to preorder 72 hours in advance.
- On Sundays, only a 10% Sunday surcharge applies
- On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.

条款与条件:

- 所有预订的用餐时段为每轮2小时。如果预订的用餐时间超过2小时限制，每增加一小时将向总账单额外收取10%的服务费。
- 需要预付款（最低消费）以确保预约的成功。
- 预约超过16人，需要提前72小时预点餐。
- 周日将只收取10%的周日服务费。
- 公共假日将只收取15%的公共假日服务费。



SEMI-PRIVATE DINING AREA (UPSTAIRS) 半私人用餐区 (楼上)

MAIN DINING 主用餐区

Enter the dining hallway at Junda's Amah's house, beautifully designed for family feasts. Located upstairs at Ho Jiak Haymarket, this shared space is perfect for small to medium team dinners of family celebrations or corporate dinners.

Capacity: minimum 20 pax, maximum 40 pax
座位容量为最低20人，最高40人

Minimum Spending (2 hours) 最低消费 - 2小时:

Mon - Thu: \$1500 (Lunch - from 11.30am);

Mon - Thu: \$3000 (Dinner - 5pm or 7.30pm)

Fri - Sun : \$3000 (Lunch - from 11.30am);

Fri - Sun : \$4500 (Dinner - 7.30pm onwards)

Terms & Conditions:

- All bookings are made in 2-hour sitting per slot. 10% service charge will be added to the total bill for every additional hour if booking exceeds 2 hours dining time limit.
- A pre-payment (minimum spending) is required to secure the booking.
- Group of 16 and above are required to preorder 72 hours in advance.
- On Sundays, only a 10% Sunday surcharge applies
- On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.

条款与条件:

- 所有预订的用餐时段为每轮2小时。如果预订的用餐时间超过2小时限制，每增加一小时将向总账单额外收取10%的服务费。
- 需要预付款（最低消费）以确保预约的成功。
- 预约超过16人，需要提前72小时预点餐。
- 周日将只收取10%的周日服务费。
- 公共假日将只收取15%的公共假日服务费。



SEMI-PRIVATE DINING AREA (UPSTAIRS) 半私人用餐区 (楼上)

COURTYARD 庭院

This cozy courtyard by the windows is ideal for intimate gatherings. Enjoy views of Haymarket's bustling streets by day and dazzling city lights by night. Book now to create memorable moments with loved ones.

Capacity: minimum 15 pax, maximum 21 pax
座位容量为最低15人，最高21人

Minimum Spending (2 hours) 最低消费 - 2小时:

Mon - Thu: \$1600 (Lunch - from 11.30am);

Mon - Thu: \$2000 (Dinner - 5pm or 7.30pm)

Fri - Sun: \$1600 (Lunch - from 11.30am);

Fri - Sun: \$3000 (Dinner - 5pm or 7.30pm)

Terms & Conditions:

- All bookings are made in 2-hour sitting per slot. 10% service charge will be added to the total bill for every additional hour if booking exceeds 2 hours dining time limit.
- A pre-payment (minimum spending) is required to secure the booking.
- Group of 16 and above are required to preorder 72 hours in advance.
- On Sundays, only a 10% Sunday surcharge applies
- On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.

条款与条件:

- 所有预订的用餐时段为每轮2小时。如果预订的用餐时间超过2小时限制，每增加一小时将向总账单额外收取10%的服务费。
- 需要预付款（最低消费）以确保预约的成功。
- 预约超过16人，需要提前72小时预点餐。
- 周日将只收取10%的周日服务费。
- 公共假日将只收取15%的公共假日服务费。



BOOKINGS AND CANCELLATION POLICY

Private Dining

Please note that a minimum spending is applicable when booking for a private dining room. A deposit will be required to secure your private room booking. This deposit can be used as credit on your reservation date. Any amount exceeding the deposit will need to be settled on the day.

A minimum notice period of 24 hours is required to cancel a private room booking. This request must be submitted in writing via email to: haymarket@hojiak.com.au or by phone at

(02) 8040 0252. The deposit will be fully refunded if the cancellation is made at least 24 hours in advance. If the cancellation occurs within 24 hours of your reservation, the deposit will be forfeited.

Event & Function

We know plans can change, if you wish to cancel or adjust your booking before the one (1) week notice period, you may do so via the booking link in your confirmation email. A minimum notice period of one (1) week is required to cancel a booking or to change the number of guests attending. This request must be submitted in writing via email to: haymarket@hojiak.com.au

Online changes are not able to be done within one (1) week prior to the actual day of the event. Cancellations, no shows or changes to the numbers within one (1) week notice period will incur a loss of full deposit made to your nominated credit card. No credits will be given for cancellations, no shows or changes to the numbers within one (1) week notice period.

Please contact us via haymarket@hojiak.com.au (office hours: Monday to Friday from 9am to 5pm) or (02) 8040 0252 should you have any queries regarding your booking. Please only contact us during our opening hours.

We thank you for your kind understanding.

预约和取消政策

私人聚餐

请注意，预订私人餐厅时适用最低消费。需要支付押金以确保您的私人房间预订。此押金可用作您预订日期的信用额。超过押金的任何金额需要在当天结清。

取消私人房间预订需要至少24小时的最低通知期限。此请求必须通过电子邮件书面提交至：haymarket@hojiak.com.au 或致电 (02) 8040 0252。如果取消时间至少提前24小时，押金将全额退还。如果取消发生在预订时间的24小时内，押金将不予退还。

宴会与聚餐

我们知道计划可能会有变，如果您希望在一周前通知期限内取消或调整您的预订，您可以通过确认电子邮件中的预订链接进行操作。要取消预订或更改出席客人的数量，至少需要提前一周的通知期限。此请求必须通过电子邮件书面提交至：haymarket@hojiak.com.au

在预约实际日期前一周内，无法在线进行更改。在一周通知期限内取消、未出现或更改人数将导致全额押金损失，并将计入您指定的信用卡。在一周通知期限内取消、未出现或更改人数将不会给予任何信用额度。

如果您对预订有任何疑问，请通过 haymarket@hojiak.com.au 与我们联系（办公时间：周一至周五，上午9点至下午5点），或致电 (02) 8040 0252。请仅在我们的营业时间内联系我们。我们感谢您的理解与合作。